
 

 

RAADSVRAAG       
 
Nr: 
 
Datum: 25 juli 2016 
 
Vraag artikel 38 Reglement van Orde      /        Technische vraag  

(doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Indiener: PvdA 
 
 
 
Onderwerp:   kap 31 bomen Gouderak 
 
Vragen: 
 
1. Het college heeft aangegeven 31 bomen te willen kappen in Gouderak. Om welke bomen 

gaat het? 
2. Heeft het college onderzoek gedaan naar mogelijkheden om de bomen te laten staan? 

Zo ja, wil het college dat onderzoek en de bevindingen dan per ommegaande naar de 
raad sturen? Zo nee, waarom niet? 

3. Waarom kunnen de bomen niet blijven staan, zoals bij nader inzien wel kon bij een 
reconstructie van de straten in een ander deel van het dorp?1 Waarom is dat nu niet 
mogelijk? 

4. Tot wanneer kunnen belanghebbenden bezwaar maken tegen de voorgenomen kap? 
5. Wil het college vanwege de zomer de bezwarenperiode verlengen met vier weken? 
 
Toelichting:  
De PvdA maakt zich grote zorgen over de afname van grote bomen. 
Ze bomen zorgen voor een kwaliteitsuitstraling, zijn daarnaast goed tegen geluidsoverlast, 
fijnstofoverlast en zorgen koelte bij hete dagen.  
Voor Gouderak in het bijzonder geldt dat deze kern karig is bedeeld met groen. Het beetje 
groen dat er is moet worden behouden en dat geldt zeker voor beeldbepalende bomen. 
 
 

                                                      
1 In oktober 2015 wilde het college in Gouderak 60 bomen neerhalen, Op vragen van de PvdA 

antwoordde het college aanvankelijk dat handhaving ‘helaas’ niet mogelijk was. Na een 

handtekeningenactie van inwoners bleek het ineens wel mogelijk vrijwel alle bomen te behouden. 


